
Zápisnica č. 1/2009 
z rokovania Kolégia rektora STU dňa 26. 1. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Maroš 

Finka, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan Bakoš, Pavel Čičák (FIIT), 
Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Ľudovít Petránsky, Oliver 
Moravčík, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:  Dušan Petráš, 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Licenčná zmluva o použití školského diela (pror. Kalužný) 
2. Finančné schémy na dofinancovanie projektov 7. RP (pror. Redhammer) 
3. Návrh zabezpečenia realizácie projektov centier excelentnosti (pror. Redhammer) 
4. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Licenčná zmluva o použití školského diela (pror. Kalužný) 
2) Finančné schémy na dofinancovanie projektov 7. RP (pror. Redhammer) 
3) Návrh zabezpečenia realizácie projektov centier excelentnosti (pror. Redhammer) 
4) Návrh plánu verejného obstarávania pre všetky projekty na fakultách STU a súčastiach 

STU (pror. Janíček) 
5) Stav KIB STU za rok 2008 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/8/2008, 3/8/2008, 4/8/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
 
K bodu 1 Licenčná zmluva o použití školského diela (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál upravený už po 1. čítaní a písomnom stanovisku 

právnikov z LITY, ktoré tlmočil na rokovaní. K návrhu je priložené 
vyhlásenie o nesprístupnení práce a vyhlásenie o autorstve, ktoré by študent 
podpisoval. Autorský zákon by mal byť novelizovaný. Jedná sa o autorské 
práva k bakalárskym, diplomovým, dizertačným resp. iným prácam, ktoré 
študenti robia pod vedením svojich učiteľov/vedúcich. Navrhuje túto licenčnú 
zmluvu začať používať už od tohto akademického roka, t. j. študenti ju budú 
podpisovať pri zadaní diplomových prác. 

Dekan FEI 
STU Vajda: 

Podporuje túto aktivitu a opýtal sa v akej forme to bude vydané. Odpoveď: vo 
forme smernice rektora STU 

Dekan SvF 
STU Kopáčik: 

Uviedol niekoľko formálnych pripomienok k textu licenčnej zmluvy.  



 2

Dekan FA STU 
Petránsky: 

Víta tento návrh, lebo je veľmi aktuálny pre práce študentov na fakulte 
architektúry a dizajnérske práce. 

Juraj Česelský: V prípade zverejnenia diela na nejakej výstave tam bude uvedené meno 
autora? Elektronický prístup k prácam napr. cez internet 

 
Uznesenie KR STU č. 1/1/2009 
KR STU súhlasí s návrhom licenčnej zmluvy o použití školského diela s pripomienkami. 
 
 
K bodu 2 Finančné schémy na dofinancovanie projektov 7. RP  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje všetky možné schémy a zdroje, 
ktorými je možné dofinancovať projekty 7. RP. Znovu konštatoval, že v 7. RP 
máme z STU málo projektov. APVV dofinancováva výskumné projekty 
a financuje aj náklady spojené s prípravou projektov 7.RP. Ďalšou možnosťou 
je aj Motivačný fond STU a Program STU na prefinancovanie výskumných 
projektov medzinárodnej vedecko-technickej spolupráce. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/1/2009 
KR STU berie na vedomie materiál Finančné schémy na dofinancovanie projektov  
7. Rámcového programu. 
 
 
K bodu 3 Návrh zabezpečenia realizácie projektov centier excelentnosti 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

STU získala 6 projektov centier excelentnosti. Týmto projektom je treba 
venovať zvýšenú pozornosť, jedná sa o celkovú sumu 240 mil. Sk. Treba 
zvládnuť výberové konania pre nakupované zariadenia ako aj finančné 
riadenie týchto projektov. Financovanie bude kombinované refundácia 
a predfinancovanie. Konkurz na riaditeľa Výskumného centra STU prebieha. 
Je potrebné zriadiť funkciu kontrolóra resp. metodika zodpovedného za 
správnosť postupu pri všetkých akciách týkajúcich sa CE. V písomnom 
materiáli je aj návrh na personálne zabezpečenie. 

Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Dal otázku aká bude celková stratégia budovania centier excelentnosti na 
STU. Pracoviská budú zrejme univerzitné nie fakultné. Na tieto pracoviská 
bude treba vyčleniť ľudí. 

Dekan SvF 
STU Kopáčik: 

Momentálne cca do apríla sa nedá nič realizovať iba plánovať a pripravovať 
verejné obstarávanie. Kedy začne fungovať Výskumné centrum STU. 
Odpovedal pror. Redhammer: Výskumné centrum už existuje, na riaditeľa je 
vypísané výberové konanie. Tiež ho zaujíma otázka riešenia pracovno-
právnych vzťahov pre pracovníkov zapojených do CE. 

Rektor Báleš: Áno, plán je začať budovať určité nové štruktúry na STU. Pracoviská budú 
súčasťou Výskumného centra na STU a bude k tomu priradená aj určitá 
administratíva. 

Dekan MtF  
STU Moravčík: 

Väčšiny projektov sa zúčastní viac ako 1 fakulta, vedúci projektov sa musia 
stretnúť a koordinovať svoju činnosť. Odpovedá pror. Redhammer: stretnutie 
už prebehlo, teraz sme vo fáze plánovania čerpania rozpočtu a partnerské 
zmluvy treba pripravovať. 
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Pror. Janíček: Verejné obstarávanie bude potrebné vrátiť na fakulty. Je nutné hľadať 
oprávnené osoby na VO. Bude to veľmi dôležitá súčasť riešenia projektov 
CE. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/1/2009 
KR STU súhlasí s návrhom na zabezpečenie realizácie projektov centier excelentnosti. 
 
 
K bodu 4 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Predložil na rokovanie návrh na udelenie Plakety STU prof. Lászlóvi Miklósovi 
bývalému ministrovi životného prostredia a členovi vedeckej rady STU pri príležitosti 
jeho významného životného jubilea za prínos pre rozvoj STU. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/1/2009 
KR STU súhlasí s návrhom na udelenie Plakety STU prof. Lászlóvi Miklósovi pri príležitosti 
jeho významného životného jubilea za prínos pre rozvoj STU. 
 
2) Rektor Báleš: 

Požiadal dekanov fakúlt, aby všetky podujatia – stretnutia, konferencie, školenia a pod. 
organizovali v  účelovom zariadení STU v Gabčíkove. 

 
3) Rektor Báleš: 

Pre neprítomnosť prorektora Petráša na rokovaní stiahol z programu rokovania materiál 
Stav KIB STU za rok 2008. 

 
4) Prorektor Finka: 

− Uviedol informácie o postupe akreditácie na STU 
− Upozornil na dôslednosť evidencie pracovníkov a pracovných zmlúv v zmysle 

platného Zákonníka práce. 
− Informoval o stave implementácie EIS na STU. 

 
5) Prorektor Kalužný: 

− Štatistické spracovanie dotazníka kvality výučby a učiteľov sa deje cez AIS 
− Harmonogram promócií v akademickom roku 2009/2010 bude vytvorený centrálne 

a s tým súvisí aj plán štátnych skúšok. 
 
6) Prorektor Janíček: 

− Informoval o výsledku výberového konania na realizáciu stavby FIIT STU – 
výberové konanie vyhrala firma ZIPP. 

− Požiadal dekanov fakúlt, aby do 31.1.2009 zaslali požiadavky na pedagogiku, ktorá 
by sa mala realizovať v centre akademického športu. 

 
Úloha KR STU č. 1/1/2009 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt, aby do 31.1.2009 zaslali prorektorovi Janíčkovi 
požiadavky na pedagogiku, ktorá by sa mala realizovať v centre akademického športu. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 31. 01. 2009 
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7) Prorektor Redhammer: 
Je možné, že bude požiadavka doložiť údaje o verejnom obstarávaní z minulosti na 
projekty financované z ESF. 

 
8) Predseda UOO STU Kovár: 

Oznámil, že 2.2.2009 bude konferencia UOO na FChPT STU, všetkých pozýva. 
 
9) Dekan FEI STU Vajda: 

Opýtal sa, či už je hotový harmonogram rokovaní orgánov STU na 1. Polrok 2009 
a požiadal o jeho zaslanie. 

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
Doc. Ing. Robert REDHAMMER, PhD. – prorektor STU 
 
 
Prof. Ing. Ľubomír ŠOOŠ, PhD. – dekan SjF STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc. - rektor STU 
 


